
FAU -
møte

Dato: 05.09.2023
Møteleder:Katrine Steen
Referent: Katrine Steen
Til stede: Anna, Sigurd, Katrine, Ann Cecilie, Kristin,
Janicke
Ikke til stede: Marianne

Saker

1. Styret og
oppgaver

2. Oppstart nytt
skoleår v/rektor

3. Arbeidsgrupper
og årshjul

4. Leksebevisst og
lekseredusert
skole

Leder: Katrine Steen
Nestleder: Ann Cecilie
Sekretær: Marianne
Kasserer: Linn
Arbeidsgruppe 1 Bingo (2 stk): Kristin, Anna
Arbeidsgruppe 2 Vårdugnad: 3. trinn?
Arbeidsgruppe 3 Sommeravslutning: Sigurd
Trafikk: Katrine

Mangler en fra 3. trinn, kan de ta det opp på foreldremøte
onsdag 13.09. Rektor sjekker.

Bingobrett er bestilt 14. 15. og 16. november.

Veldig fin oppstart.Gode planleggingsdager felles for SFO og
skole. På fellesplanleggingsdagene jobbet personalet med
skolens visjon, mål og verdier.

Personalet følte seg godt forberedt da elevene kom.

God stemning både blant barn og voksne på skolen.

Katrine kan samle inn årshjul når foreldremøtene er ferdige.

Forslag fra klassekontakter at vi tar vare på planleggingsnotat
og evaluering etter større arrangement, slik at disse kan brukes
som utgangspunkt året etter.

I vår ble det fattet et politisk vedtak i kommunen at alle skolene i
Sandnes skal være leksebevisste og leksereduserte. I den
forbindelse vil Buggeland skole ha en prosess i
personalgruppen, elevrådet og i FAU. Prosessen starter i
personalgruppen, og så vil elevrådet og FAU bli koblet på etter
hvert.

Hovedfokuset vil være å drøfte og komme frem til hva det vil si
for Buggeland å være en leksebevisst og lekseredusert skole. I
denne prosessen kan det være naturlig at innspill til leksefri
skole kan gis. Hva skolen lander på skal baseres på forskning,
og se mot leksefrie skolers resultater over tid.



5. Hjertesone

6. Innkjøp FAU

7. Økonomi FAU

8. Frist tilskudd
bydelsmidler

Ny kampanje uke 43-47. Hva kan FAU bidra med? Være vakt og
trykke opp brosjyren vi allerede har? Fint om vi også kan få med
elevene. Jannicke sjekker opp i brosjyrene.

Ønske om utelekepakke til hver klasse ved oppstart. BUKS har
ytret ønske. Unngå at elevene tar med private leker.
Klassekassen kan føre til at det blir ulikt mellom klassene. Hva
koster dette?

1.-3. trinn - Fotball, skumball, slengtau, hoppestrikk
4.-7. trinn - Fotball, skumball, slengtau, hoppestrikk, basketball

Linn hører litt rundt for å se hva en slik pakke koster.

Kassen er på rett over 100 000,-. Vi har ikke fått pengene fra 17.
mai. Går gjennom inntekter og utgifter, også overføres
overskuddet. I fjor var det 35000+ i overskudd per skole.

Fristen er 01.04.2024. Katrine legger fristen inn i årshjulet. Vi
tar en runde på hva som hadde vært fint for skolen å bruke
midlene på.

Dugnad, arrangement, lekepakker for eksempel.

Runden Vi ønsker en mann fra 3. trinn inn i styret!

Nytt uteapparat etter det ene ble fjernet. Janicke undersøker
årsak og mulig erstatning.

Katrine gir tilgang til mappen til FAU på google disk. Jeg
forsøker å rydde litt der, så det blir lettere å finne fram.

Neste møte blir tirsdag 03.10.2023 kl 20.00.


